
 

Avdeling Oslo og Omegn 

 
Referat fra styremøte 15.1.2018 –kl. 19.30 – 22.20 
Sted: Lill 

Til stede: Steinar, May, Rolf, Therese, André og Kari       
                        Ansv 

2018/1 Referat fra forrige 
styremøte  

Ok.  KB 

2018/2 Årsregnskap og 
balanse 2017 

Vedtak: Årsregnskap og balanse godkjent. Kan legges frem på 
årsmøtet 

RB 

2018/3 Budsjett 2018 Vedtak: Budsjett for 2018 godkjent. Fremlegges for årsmøtet.  

2018/4 Utstilling 2019 Utstillingen 2019 blir flyttet fra juni til januar. Leto-hallen er 
bestilt. Et forsiktig budsjett gir et lite overskudd. Dette er et 
forsøk som må gå over to år. Ordinær utstilling for alle 
retrieverrasene samt valpeshow for alle raser. Leie ut plass 
for boder.  

KB 

2028/5 Status for komiteer og 
cuper 

Jakt: ny komitesammensetning godt i gang. Arbeidsoppgaver 
blir fordelt ved neste møte. Søknad om innførsel av vilt 
sendes Mattilsynet. Forslag om kurs for skytterne på prøvene 
Jaktcup: i rute. Starter opp i mars 
Hønsecup: økt antall komitemedlemmer 
Kurs: vinter/vår: valp- grunnkurs- bronsemerkekurs er i 
gang/planlagt. Også kurs i blodspor, rally og pelsstell/klipp. 1. 
hjelpskurs for alle kursdeltagere settes opp. 
Fellestrening i rally starter opp igjen ved klubbhytta. 
 

 

2018/6 Fellesmøte med 
komiteer i februar 

Jaktkomiteen stiller med to pers. Ta opp kommende planer, 
hjelpe hverandre/samarbeid ml komiteene, utstilling og MH 
2019, retningslinjer for komiteene, hurtigkurs i komitearbeid. 
Bestiller pizza. Komiteer først, deretter formelle saker, inkl 
undertegne årsregnskap etc. 

 

2018/7 Kontaktmøtet Therese, Steinar og Kari stiller. André stiller for SJK. Viktig å få 
frem at vi vil ha Pinsearr med dual kåringer. Ta opp og 
etterspørre Funksjonsbeskrivelse retriever og MH hund. 

 

2018/8 Eventuelt   

12.2 Kari jobb, 19.3 Årsmøte Røa  


